

卫理公会以萨迦守望者 11-17/08/2022

八月第二个星期的祷告事项

一、家庭

1. 年轻人都有逐梦、追求财富的欲望，但往往因为被金钱迷惑而铸成大错。恳求上主藉着基督徒父母教导孩子有整全的金钱观，并且按照真理的价值观而赚钱，免得造成许多家庭的问题、引发社会问题。

<https://www.youtube.com/watch?v=nYnX4L2X03k>

https://www.youtube.com/watch?v=_vQo2Bd7n6M

2. 为着家庭关系来祷告，思想家里是否有破口，如：色情、男女关系界限模糊、言语和肢体的暴力、要求儿女的成绩却忘记他们的全人的健康成长。求主赦免，并按照主救赎的福音来建立合神心意的家。

二、教会

1. 为着教会的团契职员们祷告，求主激发所有团契职员要固定灵修、提升阅读的风气，这样才能够激发更多的弟兄姐妹对真理的思想，应对时代课题的挑战。

2. 为着信徒在传福音的事上来祷告，每一个跟随主的人都要认识福音、活出福音、传讲福音。若我们不传福音，异端和异教就会努力的宣扬，甚至扭曲基督教的信仰，诱人离开基督耶稣。

三、国家

1. 大马与各国面对通货膨胀，许多人民在生活中吃不消，甚至要想很多的方式来进行更彻底的节约。祈求上主赐给政府有智慧去提升经济以及人民的生活素质，更是看到贫穷者的需要，透过不同福利的管道来维持他们的生计。

<https://www.youtube.com/watch?v=fi0NuoZgZQU>

2. 教育部已经废除了 UPSR 和 PT3 的考试制度，求主赐给教师们有知识、智慧和创意性的能力去进行教学。透过老师们的努力教学，生命影响生命，帮助现今的学生们追求整全的成长。

https://www.youtube.com/watch?v=ZnC_tT5YPZc

四、世界

1. 自从美国众议院议长，佩罗西女士，拜访了台湾之后，就引发中国的情绪高涨，透过解放军的行动，带给两岸的关系紧张。恳求上主大能介入，驱散这些恶势力的情绪，而是基督的真平安临到这些人民身上。

<https://www.youtube.com/watch?v=ssXli4kH45o>

2. 为着法国、意大利、西班牙在内的欧洲国家面对干旱、缺乏水源的情况向神祈祷。求主赐下雨水给他们，减缓大地干旱的问题。

<https://www.sinchew.com.my/20220808/%e6%ac%a7%e6%b4%b2%e5%8d%8a%e6%95%b0%e9%99%b7%e6%97%b1%e7%81%be-%e6%b0%b4%e5%88%a9%e7%8e%8b%e5%9b%bd%e8%8d%b7%e5%85%b0%e6%b0%b4%e4%bd%8d%e7%a0%b4%e5%8e%86%e5%8f%b2%e4%bd%8e%e7%82%b9%e4%bb%8e%e9%98%b2/>

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 11-17/08/2022

Prayer items 2nd week of August

I. Family

1. Young people have desire to pursue their dreams and wealth, but they often stumbled because they are fooled by money. Pray that the Lord would guide these children through their Christian parents to have right money value and make a decent living, so as avoid potential family issues and social problems.

<https://www.youtube.com/watch?v=nYnX4L2XO3k>

https://www.youtube.com/watch?v=_vQo2Bd7n6M

2. Pray for relationships among family members, and ponder on any gaps such as: pornography, blurred boundaries between gender identity, verbal and physical violence, demanding children's achievements but forgetting their wellbeing. Ask the Lord for forgiveness and build a home that is after God's heart according to the gospel of redemption.

II. Church

1. Pray for the committee members of various church fellowships, and ask the Lord to nurture them in habitual spiritual practices and develop reading habits, so that more brothers and sisters could be inspired to meditate on God's words and respond to the challenges of the times.

2. Pray for the ministry of God's words. Every follower of the Lord should know the gospel, live out the gospel, and preach the gospel. If we don't preach the gospel, heresies and paganism will work hard to preach, and even distort the Christian faith and lure people away from Jesus Christ.

III. Nation

1. As Malaysia and other countries face inflation, lots of people could not sustain, and even think of more thorough savings by all means. Pray that the Lord gives our government wisdom to develop the economy and better quality of life of her people, and also see to the needs of the poor, and to support their livelihoods through various welfare channels.

<https://www.youtube.com/watch?v=fi0NuoZgZQU>

2. The Ministry of Education has abolished the examination system of UPSR and PT3. Pray for the teachers to have knowledge, wisdom and creativity to teach. Through the hard work of teachers, life affects life, helping today's students to pursue balanced growth.

https://www.youtube.com/watch?v=ZnC_tT5YPZc

IV. World

1. Since the Speaker of the US House of Representatives, Ms. Pelosi, visited Taiwan, triggered sentiment in China, and cross-strait relations have been strained through a series of actions of the People's Liberation Army. Pray for the mighty intervention of the Lord to dispel the emotions of these evil forces, but the true peace of Christ rests upon these people.

<https://www.youtube.com/watch?v=ssX1i4kH45o>

2. Pray to God for France, Italy and Spain inclusive European countries battle water shortages as severe drought sweeps the land. Ask for sufficient rain to alleviate the drought problem thereon.

<https://www.sinchew.com.my/20220808/%e6%ac%a7%e6%b4%b2%e5%8d%8a%e6%95%b0%e9%99%b7%e6%97%b1%e7%81%be-%e6%b0%b4%e5%88%a9%e7%8e%8b%e5%9b%bd%e8%8d%b7%e5%85%b0%e6%b0%b4%e4%bd%8d%e7%a0%b4%e5%8e%86%e5%8f%b2%e4%bd%8e%e7%82%b9%e4%bb%8e%e9%98%b2/>

Isakhar Pengawal Methodist 11-17/08/2022

Doa minggu kedua Ogos

A. Keluarga

1.Orang muda mempunyai keinginan untuk mencapai impian, tetapi mereka mudah tertarik dengan kewangan dan akhirnya melakukan kesalahan yang serius. Doa kepada TUHAN agar melalui ibubapa mengajar anak-anak mereka dengan konsep kewangan yang betul, dengan nilai kebenaran yang ada untuk mencari kewangan, supaya tidak menjadi masalah keluarga dan sosial.

<https://www.youtube.com/watch?v=nYnX4L2XO3k>

https://www.youtube.com/watch?v=_vQo2Bd7n6M

2.Berdoa bagi hubungan dalam keluarga, agar selalu merefleksi jika ada kelemahan dalam keluarga, seperti: pornografi, hubungan lelaki dengan perempuan yang tidak jelas, keganasan dalam percakapan ataupun secara fizikal, sering menumpukan pada keputusan akademik anak sahaja tetapi lupa pembentukan kemanusiaan dalam hidup mereka. Mohon TUHAN ampuni, dan menggalakkan ibubapa membentuk keluarga dengan keselamatan Injil TUHAN.

B.Gereja

1.Berdoa bagi AJK dalam persekutuan dalam gereja, mohon TUHAN memotivasikan setiap AJK harus menjalankan tugas rohani yang konsisten, meningkatkan suasana membaca, hal ini boleh menggalakkan saudara dan saudari yang lain boleh memikirkan kebenaran, untuk menjawab isu semasa yang mencabar.

2.Berdoa bagi setiap pengikut Yesus harus menginjil, setiap pengikut harus mendalami Berita Baik, hidup berdasarkan Berita Baik, dan memberitakan Berita Baik. Jika kita tidak menginjil, maka agama Kristian yang sesat dan agama lain akan berusaha menyebarkan ajaran mereka, hal ini menyebabkan mungkin fahaman Kristian akan terpesongkan, menarik mereka menjauhi Yesus Kristus .

C.Negara

1.Negara Malaysia dan negara-negara sedang menghadapi isu kenaikan harga barang, ramai rakyat hidup dengan susah, mereka perlu cari pelbagai idea untuk menjimat secara maksima. Mohon Allah mengurniakan kebijaksanaan bagi kerajaan untuk meningkatkan ekonomi dan kualiti kehidupan bagi rakyat, juga mengetahui keperluan orang miskin, dengan melalui pelbagai cara untuk mengekalkan kehidupan mereka.

<https://www.youtube.com/watch?v=fi0NuoZgZQU>

2.Kementerian Pendidikan telah memansuhkan UPSR dan PT3, mohon TUHAN Allah memberi para guru ada kecerdikan, kebijaksanaan dan mengajar secara kreatif. Melalui pengajaran guru-guru, hidup mereka mempengaruhi semua murid, membantu murid pada zaman ini mengejar tumpuan yang sempurna.

https://www.youtube.com/watch?v=ZnC_tT5YPZc

D.Dunia

1.Setelah Speaker Dewan Perwakilan Amerika Syarikat, Nancy Patricia Pelosi, beliau telah mengunjungi ke Taiwan, hal ini telah menimbulkan emosi negara China sangat sensitif dan marah, Tentera Pembebasan Rakyat China (PLA) telah bertindak, emosi bagi pihak-pihak telah menjadi tidak aman. Mohon TUHAN campur tangan, mengusir emosi yang tidak baik ini, demi keamanan Kristus turun kepada semua rakyat.

<https://www.youtube.com/watch?v=ssX1i4kH45o>

2.Berdoa bagi negara Perancis, Itali dan Sepanyol dalam Eropah, mereka menghadapi kemarau yang serius, kekurangan bekalan air. Berdoa kepada Allah agar memberi air hujan kepada mereka sekaligus dapat mengurangkan masalah kemarau ini.

<https://www.sinchew.com.my/20220808/%e6%ac%a7%e6%b4%b2%e5%8d%8a%e6%95%b0%e9%99%b7%e6%97%b1%e7%81%be-%e6%b0%b4%e5%88%a9%e7%8e%8b%e5%9b%bd%e8%8d%b7%e5%85%b0%e6%b0%b4%e4%bd%8d%e7%a0%b4%e5%8e%86%e5%8f%b2%e4%bd%8e%e7%82%b9%e4%bb%8e%e9%98%b2/>